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Veilige verkeerssituatie
op de Boskoopse Zijde

Daar geen vrachtverkeer
meer als N207 klaar is
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Op dit moment wordt gekeken naar de beste variant voor de N207. Na 

de aanpassing heeft het Boskoopse verkeer een betere aansluiting op 

de N11 en de A12. Het CDA vindt dat vanaf dat moment het doorgaande 

vrachtverkeer niet langer over de Boskoopse Zijde mag rijden.

De Zijde is een veelgebruikte route om Boskoop in of uit te rijden.

Deze weg wordt zowel door personenauto’s en fietsers, als vrachtverkeer 

gebruikt. Met de brug en de oversteek zorgt dit regelmatig voor gevaarlijke 

verkeerssituaties. Het CDA begrijpt dat dit probleem niet eenvoudig op 

te lossen is en maakt daarbij onderscheid tussen korte en lange termijn 

oplossingen. Recent heeft het CDA een petitie aangeboden aan de 

provincie, ondersteund met meer dan 1200 handtekeningen van burgers, 

om de hefbrug in de spits niet open te laten gaan. Daardoor zal het verkeer 

beter kunnen doorstromen wat de verkeersveiligheid en de bereikbaarheid 

van inwoners, door hulpdiensten, ten goede komt. 
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